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                                            Veľkonočná homília      
                                  
 
V ten istý prvý deň po sobote, keď už bola tma a dvere, kde boli učeníci, boli zatvorené zo 
strachu pred Židmi, prišiel Ježiš a postaviac sa do prostriedku, riekol im: Pokoj vám! Ako to 
povedal, ukázal im ruky aj bok. A zaradovali sa učeníci, keď videli Pána. Ježiš im opäť riekol: 
Pokoj vám! Ako mňa poslal Otec, aj ja posielam vás. A keď to povedal, dýchol na nich 
a hovoril: Prijmite Ducha Svätého.  (Ján 20, 19 – 22) 
 
Sú sviatky... 
Sviatok je odlišnosť, hlboké a čarovné vybočenie. 
Sviatok je hodnotou života, jeho vyšším zmyslom. 
 
Tie veľkonočné sa nesú v znamení víťaznej bielej farby... 
 
Vzkriesený vchádza cez zatvorené dvere na miesto, kde sa krčia učeníci. 
Zatvorené dvere ... koľká podobnosť so situáciou týchto dní a týždňov ... 
My ale naše dvere nechávame zatvorené aj vtedy, keď nie sme k tomu nútení či vyzvaní. 
Príliš sme si zvykli zotrvávať vo vlastných istotách a zameriavať sa výlučne na vlastné 
zdroje, bez toho, aby nás druhí ľudia i samotný Najvyšší „vyrušovali“. 
 
On však vyruší našu čudnú uzavretosť a do našich zmätkov, do palety pocitov, ktoré 
evanjelium označuje pojmom strach, vnáša svoj liečivý pozdrav. 
 
Pod etiketu strach môžeme priradiť postoje, ktoré nás oddeľujú od radosti, pokoja, 
odpočinku. 
Hnev, zatrpknutosť, predsudky.  
Neistota vzhľadom k budúcnosti. 
Pocit viny za to, čo sme urobili, alebo neurobili v minulosti. 
Negativizmus, úzkosť, sklon kritizovať, nadmerne analyzovať, triediť... 

 
SHALOM  - Pokoj vám!  
To nie je jednoduchý pozdrav. 
Je to dar pokoja, ktorý nám vydobyl Kristus za cenu vlastnej krvi, pokoj, ktorý svet nedáva, 
osobitý pokoj, aký môže priniesť jedine Boh. 
Drevom kríža a silou lásky, dokorán roztvára zatvorenú bránu medzi nebom a zemou.  
 
Stojí aj pri bráne smrti, tam, kam nás nikto nemôže sprevádzať a kam si nič nemôžeme 
zobrať. 
Tam pre nás mení temno na svetlo... 
 
Lebo sme Jeho tvorba, stvorená síce z prachu zeme, v nozdrách však máme Boží dych. 
Jedinečnú a tvorivú matematiku, ktorá modeluje zákony sveta, jeho krásu i poriadok. 
Má predovšetkým srdce, preto nám ide aj dnes autenticky na pomoc... Amen 
 
                                                                                                              
 


